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Tisztelt Elnök Asszony!

„Nyugodtak lehetünk-e addig, amíg nincs minden azbesztes ház mentesítve?" címmel a
Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós
Környezetvédelmi és Vízügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A hetvenes években, nagy számban épültek, olyan lakótelepi házak - panelok -,
amelyekben a szigetelést azbeszttel oldották meg . A témában járatos szakemberek
egyöntetűen állítják, hogy a málló vakolatból kikerülő - por - azbeszt súlyos rákkeltő
anyag!

Ezt látszik alátámasztani az a technológia, amit az azbeszt mentesítésekor
alkalmaznak. Ekkor ugyanis teljesen elzárják a munkaterületet a külvilágtól, és oda csak
zsilippelésen keresztül, lehet eljutni . Szálló por illetve bármilyen azbeszt nem kerülhet ki a
környezetbe .

A bontás során, nem különben a lemálló vakolatban ezer, sőt tízezerszeresére is nőhet
az azbeszt koncentráció a levegőben!

Amennyiben igaz ez az információ - márpedig az e területen dolgozó szakembereknek
lehet hinni-, akkor nagy a baj, és több tízezer ember egészsége forog kockán . Azért is,
mert természetes dolog a vakolat mállása és hullása, de ez csak akkor okoz problémát, ha
abban azbeszt van .

Ezért egyáltalán nem mindegy, hogy ezek a házak mikor kerülnek mentesítésre .

Tisztelt Miniszter úr!

Nyugodtan alhatunk mi és az azbesztes házakban lakók, amíg nem történik meg az
összes azbesztes ház mentesítése?

Várom megtisztelő válaszát.

Írásbeli kérdés
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